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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.3.5.2014 

 posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej  

w Olecku odbytego w dniu 21 maja 2014 roku.  

 

 

 Na stan 6 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Ewa Rekuć. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Prezes „Olmedica” w Olecku – Katarzyna Mróz, 

 Pracownik „Olmedica” w Olecku – Elżbieta Dudek, 

 Lekarz „Olmedica” w Olecku – Roman Szeremeta. 

 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Komisja nie przyjęła protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji.   

 

Do punktu 2 – Funkcjonowanie spółki „OLMEDICA” w Olecku. 
 

Tematem posiedzenia było zapoznanie się z funkcjonowaniem spółki „Olmedica” w Olecku. 

Spotkanie rozpoczęło się o godz. 13
30

 przy głównym wejściu do szpitala. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i prosił przedstawicieli szpitala o 

oprowadzenie komisji po poszczególnych oddziałach.  

 

Komisja odwiedziła pracownię RTG. 

 

Prezes „Olmedica” – Katarzyna Mróz, 

poinformowała, iż w dniu 29 października 2009 roku "Olmedica" w Olecku sp. z o.o. 

podpisała umowę na dofinansowanie projektu pt. "Ułatwienie dostępu do usług 

teleinformatycznych przez ucyfrowienie aparatury obrazowej w szpitalu w Olecku". 

Dodała, iż w ramach realizowanego projektu zakupiono detektor cyfrowy, lekarską stację 

diagnostyczną, konsolę technika, stacje komputerową technika, 4 stacje komputerowe 

przeglądowe, system archiwizacji i dystrybucji obrazu oraz serwer. Stwierdziła, że zakup 

detektora cyfrowego pozwala na wykonywanie jeszcze lepszych zdjęć niż przy zastosowaniu 

pośredniej radiografii cyfrowej wykorzystywanej dotychczas przy ucyfrowieniu analogowych 

aparatów RTG. Aparatura umożliwia wykonywanie zdjęć metodą cyfrową (lepsza jakość 

zdjęć) oraz umożliwia zdalne konsultacje z jednostkami zamiejscowymi.  

 

Członek komisji – Janusz Żero, 

zapytał, czy tylko mieszkańcy powiatu mogą korzystać z tych urządzeń. 

 

Prezes „Olmedica” – Katarzyna Mróz, 
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odpowiedziała, że nie. Jeśli pacjent przyjdzie ze skierowaniem z innego powiatu, zostanie on 

zbadany.  

 

 

Komisja po obejrzeniu pracowni RTG, udała się do laboratorium szpitalnego.  

 

Prezes „Olmedica” – Katarzyna Mróz, 

poinformowała, iż laboratorium jest to pomieszczenie przeznaczone do przeprowadzania 

badań naukowych lub analiz lekarskich. Laboratorium postrzegane nie jako pomieszczenie, 

lecz jako jednostka organizacyjna jest zespołem złożonym z ludzi, pomieszczenia i sprzętu. 

Dodała, iż laboratoria przyjmują różną postać zależnie od rodzaju eksperymentów, jakie się w 

nich wykonuje. Poinformowała, iż w Olecku robi się szereg badań laboratoryjnych np. 

hematologia: morfologia z automatycznym rozmazem, badanie moczu, badanie kału. 

 

Członek komisji – Janusz Żero, 

zapytał, czy jest jeszcze jakiś sprzęt o jakim pracownia marzy. 

 

Prezes „Olmedica” – Katarzyna Mróz, 

odpowiedziała, że jest szereg takich sprzętów, ale jak na razie szpitala na nie nie stać. Dodała, 

iż do przeprowadzania badań wystarcza ten sprzęt, który szpital posiada.  

 

Komisja udała się na ostatnie piętro szpitala, by obejrzeć pracownię fizjoterapii i  

rehabilitacji.    

Prezes „Olmedica” – Katarzyna Mróz, 

poinformowała, iż wykwalifikowany personel zapewnia indywidualne podejście do każdego 

pacjenta oraz postrzeganie jego problemów w sposób kompleksowy. Zespół ściśle 

współpracuje ze sobą w celu możliwie najlepszej oceny stanu zdrowia pacjenta, zastosowania 

optymalnego programu leczenia oraz stałego monitorowania procesu terapeutycznego. 

Dodała, iż prowadzony jest szeroki zakres leczenia rehabilitacyjnego, obejmujący min. 

zespoły bólowe kręgosłupa w przebiegu zmian zwyrodnieniowych, pourazowych, wad 

wrodzonych, zespoły bólowe stawów obwodowych w przebiegu zmian zwyrodnieniowych, 

pourazowych, wad wrodzonych, schorzenia narządu ruchu o podłożu reumatoidalnym oraz 

inne układowe schorzenia narządu ruchu, wady wrodzone układu kostno-mięśniowego,  

dysfunkcje narządu ruchu pochodzenia neurogennego, w tym wczesne i późne następstwa 

udarów mózgu i uszkodzeń nerwów obwodowych, stany pourazowe, w tym po urazach 

sportowych i operacjach ortopedycznych, usprawnianie w przewlekłych schorzeniach 

neurologicznych, przygotowanie pacjentów do zabiegów chirurgicznych, ortopedycznych, 

neurochirurgicznych i inne dysfunkcje narządu ruchu. 

Stwierdziła, iż jakiś czas temu zwróciła się z wnioskiem do Rady Miejskiej w Olecku o 

pomoc w sfinansowaniu remontu sali do rehabilitacji. Ma nadzieję, że uzyska pomoc od 

Gminy.  

 

Komisja przemieściła się do starej części szpitala, która jest w trakcie remontu.  

 

Prezes „Olmedica” – Katarzyna Mróz, 

poinformowała, iż w tej części szpitala miał powstać pododdział kardiologiczny, ale NFZ nie 

jest zainteresowany zwiększeniem łóżek szpitalnych w tej dziedzinie. Dodała, iż planuje 

przekształcić ten oddział na geriatrię lub oddział opieki długoterminowej.  

 

 

Przewodniczący komisji - Leszek Olszewski, 
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zapytał, czy są pytania.      

 

Członek komisji – Wiesław Konopko, 

Zapytał, jak wygląda zatrudnienie w szpitalu. 

 

 

Prezes „Olmedica” – Katarzyna Mróz, 

odpowiedziała, iż jest bardzo mało lekarzy w placówce. Dodała, iż gdyby nie lekarze, którzy 

już powinni iść na emerytury, nie miał by kto leczyć pacjentów. Stwierdziła, iż młodzi ludzie, 

którzy skończyli medycynę, wyjeżdżają za granicę, ponieważ tam są lepsze zarobki. Uważa, 

że nie jest to wina konkretnych szpitali, ale ministerstwa.  

Poinformowała, iż dużym problemem jest fakt, iż w Olecku nie ma izby wytrzeźwień. W 

okresie świątecznym i w weekendy jest bardzo dużo ludzi w stanie upojenia alkoholowego, 

którzy powinni wylądować na „wytrzeźwiałce”, a zostają przywożeni przez policję do 

szpitala. 

 

Członek komisji – Wiesław Konopko, 

zapytał, czego szpital oczekuje od miasta. 

 

Prezes „Olmedica” – Katarzyna Mróz, 

odpowiedziała, że wsparcia finansowego na potrzeby poszerzenia pracowni rehabilitacyjnej.  

 

Innych pytań i uwag nie zgłaszano. 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Spraw wniesionych nie było. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne wnioski.  

 

Wolnych wniosków nie zgłaszano. 

 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono.    

 

 

 

 

      Protokołowała                                                                Przewodniczący Komisji         

         Ewa Rekuć         Leszek Olszewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


